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Tilsvar til høringsnotatet fra kommunalt FAU. 

 
Dette er et sammenfattet svar fra alle enheter i Nye Ørland kommune. 

Kommunalt FAU ser det som svært vanskelig å kunne komme med et svar på dette 
høringsnotat, da det er manglende opplysninger i forbindelse med høringsnotat og en 
gjennomgang av budsjettet som rådmannen har lagt frem. 

 

Så før man kan ta en endelig stilling til dette, er det ønskelig med en redegjørelse av 
følgende punkter: 

- Siden Brekstad barneskole (tidligere Hårberg skole) og Opphaug skole har drevet 
sine SFO som foreldrefinansiert i flere år, og da innenfor budsjett, klarer vi ikke å 
finne grunn for en prisøkning på 35% med en SFO med dagens vedtekter.  

- Hvis man skal tilby SFO i feriene, viser forslaget til at disse dagene skal fakturers 
med kjøp av enkelt dager og faktureres pr. time kr. 80,-. Dette fører til prisøkninger 
som ligger mellom ca. 47-65 %, ut ifra hvilket behov foreldrene har. 

- Har man tatt en gjennomgang av tidligere erfaringer i og drive SFO som ett helt 
foreldrefinansiert tilbud? 

- Når fellesnemda vedtok dagens vedtekter 23.05.19 ble det da tatt en beregning på 
hva endringen ville medføre av økt kostnad? 

- SFO skal være foreldrefinansiert, og derav bør foreldrenes behov høres, det stilles 
derfor spørsmål om hvorfor det ikke er foretatt noen behovsanalyser? 

Til slutt ønsker vi å uttrykke vår bekymring for ringvirkninger og konsekvenser dette vil ha, 
dersom forslaget blir vedtatt. Vi ser det svært bekymringsverdig at allerede utsatte 
grupper i samfunnet vil bli skjøvet lenger unna mulighetene for å benytte seg av tilbudet. 
Dette vil bidra til å skape store sosiale forskjeller blant barna.  

Det er sagt at Nye Ørland Kommune skal være en attraktiv kommune å bo i. Vi stiller oss 
spørrende til foreslått forslag, sett i lys av dette. Vi i FAU er bekymret for at det heller kan 
føre til fraflytting og at vår nye kommune blir lite attraktiv for småbarnsfamilier. Hva vil 
dette føre til, for videre tilbud til våre barn? 
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